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LVI  Sesję Rady Miejskiej w Iławie odbyto w dniu 27 sierpnia 2018 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Iławie przy ulicy Niepodległości 13. Sesję rozpoczęto o godz. 1200,  a zakończono o 

godz. 1350.  

 

Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański dokonał otwarcia LVI Sesji. Serdecznie powitał 

wszystkich przybyłych na dzisiejsze obrady. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 19 radnych, co stanowi quorum, 

przy którym może obradować Rada Miejska i podejmować prawomocne decyzje i uchwały. 

Chwilą ciszy została uczczona śmierć kolegi. 

 Do liczenia głosów wyznaczył Wiceprzewodniczącą Annę Zakrzewską. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności kierowników wydziałów i jednostek organizacyjnych  

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad  LVI Sesji Rady Miejskiej w Iławie 

 

 Przewodniczący  Rady Wojciech Szymański zapytał o zmiany do porządku.  

Burmistrz Adam Żyliński poprosił o wprowadzenie projektu uchwały w podpunkcie 15 w sprawie: 

-upoważnienia Burmistrza Miasta Iławy do złożenia wniosku o dofinansowanie oraz przyjęcia do 

realizacji Projektu pn. Poprawa systemu gospodarowania wodami opadowymi na terenie miasta Iława, 

przewidzianego do współfinansowania w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 

2014- 2020 

oraz zdjęcie: 

- zmieniającej uchwały w sprawie podziału miasta na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów 

oraz liczby  radnych wybieranych w każdym okręgu, 

Radny Ryszard Kabat zapytał, czy taka była interpretacja, że liczba osób nie ma znaczenia?  
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Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska powiedziała, że w okręgach nie zmieniła się liczba osób, 

granice okręgów pozostają te same. Tylko szata graficzna załącznika zmieniła się, a to nie ma wpływu 

na okręgi.  

 

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o wprowadzenie do porządku projektu uchwały w sprawie 

upoważnienia Burmistrza Miasta Iławy do złożenia wniosku o dofinansowanie oraz przyjęcia do 

realizacji Projektu pn. Poprawa systemu gospodarowania wodami opadowymi na terenie miasta 

Iława, przewidzianego do współfinansowania w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i 

Środowisko 2014- 2020 został przyjęty pozytywnie jednogłośnie. Skład rady 21. Obecnych 19 radnych. 

 

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o zdjęcie zmieniającej uchwały w sprawie podziału 

miasta na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby  radnych wybieranych w 

każdym okręgu został przyjęty pozytywnie jednogłośnie. Skład rady 21. Obecnych 19 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański poddał pod głosowanie porządek obrad 

uwzględniający wprowadzone do niego poprawkek, porządek został przyjęty pozytywnie jednomyślnie 

w następującym brzmieniu:    

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z LV Sesji. 

4. Informacja na temat działalności na rzecz osób niepełnosprawnych. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Iławy na lata 2018-2029, 

2) zmian w budżecie Miasta Iławy na 2018 rok, 

      3) trybu prac nad projektem uchwały budżetowej, 

4) przystąpienia Gminy Miejskiej Iława do projektu konkursowego pn. „Aktywni i kompetentni 

w Iławie” w ramach   Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko – 

Mazurskiego na lata 2014 –   2020 współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego realizowanego w okresie sierpień 2018 r. – lipiec 2019 r., 

5) w sprawie zmiany uchwały nr VI/46/15 Rady Miejskiej w Iławie z dnia 23 lutego 2015 r. w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
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psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania, 

6) podziału miasta na stałe obwody głosowania oraz ustalenia siedzib obwodowych komisji 

wyborczych, 

7) utworzenia odrębnych obwodów do głosowania,  

8) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Iławy, 

9) określenia przystanków komunikacji oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

10) dzierżawy oraz użyczenia nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława, 

11) obciążenia nieruchomości położonej w Iławie przy ulicy Jasielskiej, 

12) nabycia nieruchomości położonej przy ul. Kolejowej 

13) nabycia nieruchomości położonych przy ul. Wojska Polskiego 

14) upoważnienia Burmistrza Miasta Iławy do złożenia wniosku o dofinansowanie oraz przyjęcia do 

realizacji Projektu pn. Poprawa systemu gospodarowania wodami opadowymi na terenie miasta 

Iława, przewidzianego do współfinansowania w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i 

Środowisko 2014- 2020. 

       

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta 

7. Interpelacje i zapytania radnych 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

9. Wnioski mieszkańców Iławy 

10. Komunikaty i oświadczenia 

11. Zamknięcie obrad  LVI Sesji 

                                                                                                                                                            

 

 Ad. 3. Przyjęcie protokołu z  LV Sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański poinformował, że w Biuletynie Informacji 

Publicznej opublikowano oraz wyłożono do wglądu w Biurze Rady Miejskiej protokół z  LV Sesji Rady 

Miejskiej w Iławie. Do chwili rozpoczęcia obrad, nikt nie złożył pisemnych uwag do powyższego 

protokołu, w związku z czym protokół uważa się za przyjęty.  

 

 

Ad.4. Informacja na temat działalności na rzecz osób niepełnosprawnych 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był 

omawiany szczegółowo na komisjach w dniu 20, 21 i 23 sierpnia bieżącego roku.  

Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

INFORMACJE 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

 

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

Komisja 

Oświaty, Kultury, 

Sportu  

i Turystyki 

Informacja na temat działalności na rzecz 

osób niepełnosprawnych 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było. 

 

  Poddana pod głosowanie jawne Informacja na temat działalności na rzecz osób 

niepełnosprawnych została przyjęta pozytywnie jednogłośnie. Skład Rady 21. Głosowało 19 

radnych. Obecnych 19 radnych. 

 

Informacja na temat działalności na rzecz osób niepełnosprawnych stanowi załącznik Nr 4  do 

protokołu. 

 

 

 

Ad.6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Iławy na lata 2018-2029, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był 

omawiany szczegółowo na komisjach w dniu 20, 21 i 23 sierpnia bieżącego roku.  

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było. 
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Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

 

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

Komisja 

Oświaty, Kultury, 

Sportu  

i Turystyki 

zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

miasta na lata 2018-29 

Pozytywnie bez 

poprawek 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie zmian                        

w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 2018-29. Skład rady 21, obecnych 19, głosowało 

19 radnych.  

 

Uchwała Nr LVI/ 495/18 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 

2018-29 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

2) zmian w budżecie Miasta Iławy na 2018 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był 

omawiany szczegółowo na komisjach w dniu 20, 21 i 23 sierpnia bieżącego roku.  

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

 

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

Komisja Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki 

 

zmian w budżecie miasta na 2018 rok 
Pozytywnie bez 

poprawek 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było. 
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Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach „za” podjęła uchwałę w sprawie zmian w 

budżecie miasta na 2018 rok. Skład rady 21, obecnych 19, głosowało 19 radnych.  

 

Uchwała Nr LVI/496 /18 w sprawie zmian w budżecie miasta na 2018 rok stanowi załącznik nr 6 

do protokołu. 

 

3) trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był 

omawiany szczegółowo na komisjach w dniu 20, 21 i 23 sierpnia bieżącego roku.  

Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

Komisja 

Oświaty, Kultury, 

Sportu  

i Turystyki 

 

trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 
Pozytywnie bez 

poprawek 

Pozytywnie  

jednogłośnie 

Pozytywnie  

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było. 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach ,,za”  podjęła uchwałę w sprawie trybu 

prac nad projektem uchwały budżetowej.  Skład rady 21, obecnych 19, głosowało 19 radnych.  

 

Uchwała LVI/497/18 w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 

stanowi załącznik nr  7 do protokołu. 
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4) przystąpienia Gminy Miejskiej Iława do projektu konkursowego pn. „Aktywni 

i kompetentni w Iławie” w ramach   Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Warmińsko – Mazurskiego na lata 2014 –2020 współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego realizowanego w okresie sierpień 2018 r. – lipiec 

2019 r. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był 

omawiany szczegółowo na komisjach w dniu 20, 21 i 23 sierpnia bieżącego roku.  

 

Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

Komisja 

Oświaty, Kultury, 

Sportu  

i Turystyki 

 

przystąpienia Gminy Miejskiej Iława do 

projektu konkursowego pn. „Aktywni 

i kompetentni w Iławie” w ramach   

Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Warmińsko – Mazurskiego na 

lata 2014 –   2020 współfinansowanego ze 

środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego realizowanego w okresie 

sierpień 2018 r. – lipiec 2019 r., 

Pozytywnie bez 

poprawek 

Pozytywie 

jednogłośnie 
Pozytywnie  

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było. 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 18 głosach ,,za” i 1 "wstrzymującym" podjęła 

uchwałę, w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Iława do projektu konkursowego pn. „Aktywni 

i kompetentni w Iławie” w ramach   Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko – 

Mazurskiego na lata 2014 –   2020 współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 
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Społecznego realizowanego w okresie sierpień 2018 r. – lipiec 2019 r.  Skład rady 21, obecnych 19, 

głosowało 19 radnych.  

 

Uchwała LVI/498/18 w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Iława do projektu konkursowego pn. 

„Aktywni i kompetentni w Iławie” w ramach   Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Warmińsko – Mazurskiego na lata 2014 –   2020 współfinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego realizowanego w okresie sierpień 2018 r. – lipiec 2019 r. stanowi załącznik nr 8  

do protokołu. 

 

 

5) w sprawie zmiany uchwały nr VI/46/15 Rady Miejskiej w Iławie z dnia 23 lutego 2015 r. w 

sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był 

omawiany szczegółowo na komisjach w dniu 20, 21 i 23 sierpnia bieżącego roku.  

Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji: 

 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

Komisja 

Oświaty, Kultury, 

Sportu  

i Turystyki 

 

w sprawie zmiany uchwały nr VI/46/15 Rady 

Miejskiej w Iławie z dnia 23 lutego 2015 r. w 

sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

Pozytywnie bez 

poprawek 

Pozytywnie 

jednogłośnie 
Pozytywnie  
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opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również trybu ich pobierania 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnienie nie było. 

Burmistrz Adam Żyliński powiedział, że w paragrafie 1 dopisano: zmieniony uchwałami Nr 

XXXVII/ 319/2017 rok z dnia 27 lutego 2018 oraz LI/ 432/ 2018 roku z dnia 26 lutego 2018 roku, ma to 

charakter porządkowy. Poprosił o uwzględnienie tej zmiany w głosowaniu. 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach ,,za”” podjęła uchwałę, w sprawie w 

sprawie zmiany uchwały nr VI/46/15 Rady Miejskiej w Iławie z dnia 23 lutego 2015 r. w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania. Skład rady 21, obecnych 19, głosowało 19 radnych.  

 Uchwała LVI/499 /18 w sprawie w sprawie zmiany uchwały nr VI/46/15 Rady Miejskiej w Iławie 

z dnia 23 lutego 2015 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania stanowi załącznik nr  9 do protokołu. 

 

6) podziału miasta na stałe obwody głosowania oraz ustalenia siedzib obwodowych komisji 

wyborczych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był 

omawiany szczegółowo na komisjach w dniu 20, 21 i 23 sierpnia bieżącego roku.  

Burmistrz Miasta Mariola Zdrojewska powiedziała, że do uchwały w załączniku Nr 2 zostały 

dopisane pełne nazwy szkół oraz został zmieniony zapis obowiązywania uchwały na dzień jej podjęcia.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański poprosił Przewodniczących Komisji o 

przedstawienie opinii. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

Komisja 

Oświaty, Kultury, 

Sportu  

i Turystyki 

 

podziału miasta na stałe obwody głosowania 

oraz ustalenia siedzib obwodowych komisji 

wyborczych 

Pozytywnie bez 

poprawek 

Pozytywnie 

3 za 

1 wstrzymujące 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było. 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 18 głosach ,,za” i 1 " wstrzymującym" podjęła 

uchwałę w sprawie podziału miasta na stałe obwody głosowania oraz ustalenia siedzib obwodowych 

komisji wyborczych. Skład rady 21, obecnych 19, głosowało 19 radnych.  

 

Uchwała LVI/500/18 w sprawie podziału miasta na stałe obwody głosowania oraz ustalenia siedzib 

obwodowych komisji wyborczych stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

 

7) utworzenia odrębnych obwodów do głosowania 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był 

omawiany szczegółowo na komisjach w dniu 20, 21 i 23 sierpnia bieżącego roku.  

Burmistrz Miasta Mariola Zdrojewska powiedziała, że został zmieniony zapis obowiązywania 

uchwały na dzień jej podjęcia. 

 

Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 
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PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

Komisja 

Oświaty, Kultury, 

Sportu  

i Turystyki 

 

utworzenia odrębnych obwodów do 

głosowania 

Pozytywnie bez 

poprawek 

Pozytywnie 

3 za 

1 wstrzymujący  

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

  

 

Dyskusji nad powyższym zagadnienie nie było. 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 18 głosach ,,za”, 1 „ wstrzymującym” podjęła 

uchwałę, w sprawie utworzenia odrębnych obwodów do głosowania. Skład rady 21, obecnych 19, 

głosowało 19 radnych.  

 

Uchwała LVI/501/18 w sprawie utworzenia odrębnych obwodów do głosowania stanowi załącznik nr 11 

do protokołu. 

 

 

8) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Iławy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był 

omawiany szczegółowo na komisjach w dniu 20, 21 i 23 sierpnia bieżącego roku.  

Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Komisja 

Oświaty, Kultury, 

Sportu  

i Turystyki 
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Finansów  

ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta 

Iławy 

Pozytywnie bez 

poprawek 

Negatywnie        

2 przeciw          

2 wstrzymujące 

Pozytywnie  

 

Dyskusji nad powyższym zagadnienie nie było. 

Radny Ryszard Kabat powiedział, że podtrzymuje swoje stanowisko i nadal uważa, że rząd nie 

powinien tak głęboko wkraczać w samorząd. Radny jest przeciw. 

Burmistrz Adam Żyliński  powiedział, że należy respektować obrót prawny.  

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 10 głosach ,,za”, 6 " przeciw" i 3 

„wstrzymujących” podjęła uchwałę, w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Iławy. Skład 

rady 21, obecnych 19, głosowało 19 radnych.  

 

Uchwała LVI/502/18 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Iławy stanowi załącznik nr 

12 do protokołu. 

 

 

9) określenia przystanków komunikacji oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był 

omawiany szczegółowo na komisjach w dniu 20, 21 i 23 sierpnia bieżącego roku.  

Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

Komisja 

Oświaty, Kultury, 

Sportu  

i Turystyki 

 



Protokół Nr LVI / 18 

z Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 27 sierpnia 2018 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Iławie 

13 

 

określenia przystanków komunikacji oraz 

warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków 

Pozytywnie bez 

poprawek 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnienie nie było. 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę, w sprawie 

określenia przystanków komunikacji oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków . Skład rady 

21, obecnych 19, głosowało 19 radnych.  

 

Uchwała LVI/503/18 w sprawie określenia przystanków komunikacji oraz warunków i zasad korzystania 

z tych przystanków stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

 

10) dzierżawy oraz użyczenia nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był 

omawiany szczegółowo na komisjach w dniu 20, 21 i 23 sierpnia bieżącego roku.  

Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

Komisja 

Oświaty, Kultury, 

Sportu  

i Turystyki 

 

dzierżawy oraz użyczenia nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława 

Pozytywnie bez 

poprawek 

Pozytywnie 

3 za 

1 wstrzymujący  

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnienie nie było. 
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Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 18 głosach ,,za”, 1 „ wstrzymującym” podjęła 

uchwałę, w sprawie dzierżawy oraz użyczenia nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej 

Iława. Skład rady 21, obecnych 19, głosowało 19 radnych.  

 

Uchwała LVI/504/18 w sprawie dzierżawy oraz użyczenia nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Miejskiej Iława stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

 

11) obciążenia nieruchomości położonej w Iławie przy ulicy Jasielskiej, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był 

omawiany szczegółowo na komisjach w dniu 20, 21 i 23 sierpnia bieżącego roku.  

Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

Komisja 

Oświaty, Kultury, 

Sportu  

i Turystyki 

 

obciążenia nieruchomości położonej w 

Iławie przy ulicy Jasielskiej, 

 

Pozytywnie bez 

poprawek 

Pozytywnie 

3 za 

1 wstrzymujący  

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnienie nie było. 

 

 Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę, w sprawie 

obciążenia nieruchomości położonej w Iławie przy ulicy Jasielskiej. Skład rady 21, obecnych 19, 

głosowało 19 radnych.  

 

Uchwała LVI/505/18 w sprawie stanowi obciążenia nieruchomości położonej w Iławie przy ulicy 

Jasielskiej załącznik nr 15 do protokołu. 
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12) nabycia nieruchomości położonej przy ul. Kolejowej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był 

omawiany szczegółowo na komisjach w dniu 20, 21 i 23 sierpnia bieżącego roku.  

Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

Komisja 

Oświaty, Kultury, 

Sportu  

i Turystyki 

 

nabycia nieruchomości położonej przy ul. 

Kolejowej 

Pozytywnie bez 

poprawek 

Pozytywnie 

3 za 

1 wstrzymujący  

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnienie nie było. 

 

 Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 18 głosach ,,za”, 1 „ wstrzymującym” podjęła 

uchwałę, w sprawie nabycia nieruchomości położonej przy ul. Kolejowej. Skład rady 21, obecnych 19, 

głosowało 19 radnych.  

 

Uchwała LVI/506/18 w sprawie stanowi nabycia nieruchomości położonej przy ul. Kolejowej 

załącznik nr 16 do protokołu. 

 

 

13) nabycia nieruchomości położonych przy ul. Wojska Polskiego 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był 

omawiany szczegółowo na komisjach w dniu 20, 21 i 23 sierpnia bieżącego roku.  
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Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

Komisja 

Oświaty, Kultury, 

Sportu  

i Turystyki 

 

nabycia nieruchomości położonych przy ul. 

Wojska Polskiego 

Pozytywnie bez 

poprawek 

Pozytywnie 

3 za 

1 wstrzymujący  

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnienie nie było. 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 18 głosach ,,za”, 1 „ wstrzymującym” podjęła 

uchwałę, w sprawie nabycia nieruchomości położonych przy ul. Wojska Polskiego . Skład rady 21, 

obecnych 19, głosowało 19 radnych.  

 

Uchwała LVI/507/18 w sprawie stanowi nabycia nieruchomości położonych przy ul. Wojska Polskiego 

załącznik nr 17 do protokołu. 

 

 

 

14) upoważnienia Burmistrza Miasta Iławy do złożenia wniosku o dofinansowanie oraz 

przyjęcia do realizacji Projektu pn. Poprawa systemu gospodarowania wodami opadowymi 

na terenie miasta Iława, przewidzianego do współfinansowania w ramach Programu 

Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2014- 2020 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był 

omawiany szczegółowo na komisjach w dniu 20, 21 i 23 sierpnia bieżącego roku.  

Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 
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PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

Komisja 

Oświaty, Kultury, 

Sportu  

i Turystyki 

 

upoważnienia Burmistrza Miasta Iławy do 

złożenia wniosku o dofinansowanie oraz 

przyjęcia do realizacji Projektu pn. Poprawa 

systemu gospodarowania wodami opadowymi 

na terenie miasta Iława, przewidzianego do 

współfinansowania w ramach Programu 

Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 

2014- 2020 

Pozytywnie bez 

poprawek 

Pozytywnie 

4 za 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnienie nie było. 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę, w sprawie 

upoważnienia Burmistrza Miasta Iławy do złożenia wniosku o dofinansowanie oraz przyjęcia do 

realizacji Projektu pn. Poprawa systemu gospodarowania wodami opadowymi na terenie miasta Iława, 

przewidzianego do współfinansowania w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 

2014- 2020 . Skład rady 21, obecnych 19, głosowało 19 radnych.  

 

Uchwała LVI/508/18 w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Iławy do złożenia wniosku o 

dofinansowanie oraz przyjęcia do realizacji Projektu pn. Poprawa systemu gospodarowania wodami 

opadowymi na terenie miasta Iława, przewidzianego do współfinansowania w ramach Programu 

Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2014- 2020 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

 

Ad.6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta 

W okresie międzysesyjnym Burmistrz Miasta Iławy oraz Zastępcy Burmistrza Miasta Iławy wzięli udział 

między innymi w: 

• wizji lokalnej na ul. Królowej Jadwigi (pawilony handlowe) 
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• Radzie Pedagogicznej Szkoły Podstawowej nr 1 

• pożegnaniu proboszcza z Kościoła pw. Przemienienia Pańskiego - o. Jacka Leśniarka 

• Miejskiej Gali Osiągnięć Uczniów w Kinoteatrze "Pasja" 

• spotkaniu z Karolem Wilczyńskim z Iławskiego Klubu Morsów - Lodowaci 

• spotkaniu z Tomaszem Szpadkiewiczem z UKS Akademii Piłki Nożnej "Mały Jeziorak" 

• Zgromadzeniu i Zarządzie Związku Gmin Kanału Ostródzko-Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego 

w Ostródzie 

• podpisaniu umów z Marszałkiem Woj. ( ścieżka rowerowa na Kamień Mały oraz szkółka 

żeglarska - Ekomarina) 

• XIX Zgromadzeniu Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego "Czyste Środowisko" 

 w Ostródzie 

• Walnym Zgromadzeniu Spółdzielni Mieszkaniowej "Przyszłość" 

• Przyjęciu nowego proboszcza podczas Mszy Świętej w Kościele pw. Przemieniania Pańskiego - 

o. Andrzeja Albiniaka   

• Konferencji prasowej imprezy SWIMRUN 

• wizji lokalnej na ul. Królowej Jadwigi 35-35a oraz spotkaniu z mieszkańcami i zarządcą 

wspólnoty w sprawie parkingu i sklepów znajdujących się przy bloku 

• spotkaniu z Waldemarem Gładyszem z NSZZ Solidarność Okręg Warm. - Mazur. 

• spotkaniu z Edytą Wilczyńską z Przedszkola niepublicznego "Pluszak" 

• spotkaniu z Edwardem Bojko w sprawie ROD "Podleśny" 

• spotkaniu z Dyrektorem Zakładu Karnego mjr Jarosławem Stawskim oraz Kierownikiem 

Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym w sprawie przesunięcia muru 

• spotkaniu z Michałem Kielan, nowym właścicielem CSU (były IZNS) 

• Posiedzeniu Rady Powiatowej OPZZ 

• XIII Festiwalu Nad Jeziorakiem w Siemianach 

• spotkaniu z Wiolettą Zabłotną z PCK Iława w sprawie przekazania trójkołowego rowerka 

potrzebującemu 

• spotkaniu z prezesem AZS Olsztyn, Tomaszem Jankowskim oraz Dyrektorek Iławskiego 

Centrum Sportu, Turystyki i Rekreacji 

• spotkaniu z Dariuszem Woźniakiem w sprawie ROD "Poziomka" 

• wizycie studyjnej na ul 1 Maja razem z pracownikami Wydziału Bieżącego Utrzymania 

• nagraniu wywiadu do TVP3 Olsztyn dot. Iławskiego Budżetu Obywatelskiego 
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• Uroczystym XI Zjeździe Koleżeńskim Absolwentów Politechniki Poznańskiej rocznika 1969 

Wydziału Mechanizacji Rolnictwa 

• VIII Gali Osiągnięć Szkolnych połączonej z wręczeniem Statuetek Kopernika w Szkole 

Podstawowej nr 1  

• Szkolnej Gali Osiągnięć Uczniów Szkoły Podstawowej nr 5 

• Zgromadzeniu Związku Gmin "Jeziorak" 

• Obchodach Jubileuszu 70-lecia działalności Banku Spółdzielczego w Iławie 

• wernisażu prac Rafała Szulca rzeźbiarza w metalu 

• III zawodach strzeleckich dla samorządowców i kierowników służb mundurowych o Puchar 

Komendanta Powiatowego Policji w Iławie 

• uroczystym wmurowaniu aktu erekcyjnego oraz poświęceniu kamienia węgielnego nowej 

siedziby Nadleśnictwa Iława 

• Pikniku w ROD "Podleśny" z okazji "Dni Działkowca" 

• Regionalnym Święcie Mleka z Mlekovitą 

• Uroczystym poświęceniu stacji drogi krzyżowej poświęconej pamiątce pobytu papieża  

Św. Jana Pawła II nad Jeziorakiem na Gizerku w parafii Św. Andrzeja Boboli 

• spotkaniu organizacyjnym w sprawie wyborów w Elblągu 

• spotkaniu z BGK w Olsztynie 

• spotkaniu w sprawie kładek z firmą holenderską 

• spotkaniu z Tomaszem Saczukiem z firmy TOMBED w sprawie kupna działki  

na ul. Przemysłowej 

• spotkaniu z przedstawicielami Komisji Europejskiej 

• spotkaniu w sprawie wyborów w Olsztynie 

• spotkaniu z Kierownikiem Wydziału Bieżącego Utrzymania oraz przedstawicielami PKP 

• oddaniu audytu informatycznego 

• Uroczystości odbioru nagrody dla miasta Iławy "EKOJANOSIK 2018" 

• spotkaniu ze służbami - OPPUiPR 

• komisji w MZOSiP 

• spotkaniu z Antonim Kwaśniewskim ze Stowarzyszenia "Dzieci wojny" 

• spotkaniu z Czesławą Jussel z Miejskiej Rady Seniorów 

• spotkaniu z Marią Skibicką w sprawie programów zdrowotnych 

• spotkaniu w sprawie rehabilitacji seniorów 
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• przyjęciu i licznych spotkaniach z delegacją z miasta partnerskiego Herborn 

• 48 Międzynarodowym Festiwalu Jazzu Tradycyjnego Old Jazz Meeting „ Złota Tarka” 

• wizycie studyjnej na ul. Smolki 19 razem z pracownikami Bieżącego Utrzymania 

 

 

Wydział Komunikacji Społecznej 

 

1. Opracowano spis imprez organizowanych przez miejskie jednostki w miesiącach lipiec  

i sierpień – wrzesień 2018. Przeprowadzono akcję plakatową i promocyjną w mediach 

lokalnych informującą o tych wydarzeniach.  

 

2. Wydział podpisał umowę z przewodnikiem Dariuszem Paczkowskim na przeprowadzenie  

10 bezpłatnych wycieczek i 10 wejść na wieżą podczas wakacji 2018.  Spotkania  

z przewodnikiem cieszą się dużym powodzeniem odbywają się w każdą środę o godz. 12.00 

 i w każdą sobotę o godz. 11.00.  

W ostatnią sobotę sierpnia planowana jest wycieczka pt. Iława jakiej nie znamy …jeszcze. 

Zachęcamy do udziału. 25.08.2018 r. godzina 11.00 zbiórka pod ratuszem.   

 

3. W dniach 14.06. - 16.06.2018 r. Burmistrz gościł  dwuosobową delegację z chorwackiej gminy 

Klis. Inicjatywa współpracy z chorwackimi miastami wypłynęła z Urzędu Marszałkowskiego. 

Wizyta burmistrza Klis miała charakter zapoznawczy. W ciągu jednego intensywnego dnia miał 

okazję zapoznać się ze specyfiką Iławy, ofertą kulturalną i sportową.  Wyraził żywe 

zainteresowanie nawiązaniem bliższej współpracy, łącznie z podpisaniem docelowo umowy 

partnerskiej o współpracy. 

 

4. Wydział był odpowiedzialny za przygotowanie wizyty Komisji Europejskiej w Iławie. 

Przygotowano 2 prezentacje, pokaz zdjęć oraz plansze z wizualizacją realizacji inwestycji  

na ul. Jasielskiej.  

 

5. W dniach 02.07. - 03.07.2018 r. w Iławie odbyło się robocze spotkanie przedstawicieli Urzędu 

Marszałkowskiego i Komisji Europejskiej poświęcone monitoringowi wdrażania Regionalnego 

Programu Operacyjnego „Warmia i Mazury 2014-2020”. Iława została wybrana przez Urząd 

Marszałkowski nieprzypadkowo. Doceniono skuteczność miasta w pozyskiwaniu funduszy 
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unijnych i ich efektywność. Zwrócono też uwagę na umiejętne i konsekwentne wpisywanie 

projektów finansowanych ze środków UE w przedsięwzięcia służące rozwojowi lokalnemu.  

Do Iławy z ramienia Komisji Europejskiej przyjechali: Wolfgang Münch – Z-ca Dyrektora 

Wydziału ds. Polski Dyrekcji Generalnej dla Polityki Regionalnej i Miejskiej KE, Anna 

Modzelewska – pracownik Wydziału, opiekun RPOWiM oraz  Jacek Wolski – pracownik 

Dyrekcji Generalnej ds. Zatrudnienia, Spraw Społecznych i Włączenia Społecznego. Iława 

spotkała się z dużym uznaniem Wolfganga Müncha, który docenił wielorakość pozyskiwanych 

środków z Funduszy Europejskich i rozmach inwestycyjny osiągnięty przez miasto  

w bieżącym roku.  Pokłosiem wizyty był list gratulacyjny od Marszałka Województwa 

Warmińsko- Mazurskiego, Gustawa Marka Brzezina:  

 

"Szanowny Panie Burmistrzu, 

 

proszę przyjąć serdeczne podziękowania za pomoc w organizacji wizyty w Iławie przedstawicieli Komisji 

Europejskiej, p. Wolfganga Münich – zastępcy Dyrektora Wydziału ds. Polski Dyrekcji Generalnej ds. 

Polityki Regionalnej i Miejskiej, p. Anny Modzelewskiej, pracownika tejże Dyrekcji i opiekuna 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020 oraz 

p. Jacka Wolskiego z Dyrekcji Generalnej ds. Zatrudnienia, Spraw Społecznych i Włączenia 

Społecznego, która odbyła się 2-3 lipca br. 

 

Jestem wdzięczny, że pomimo licznych obowiązków znalazł Pan czas, aby przyjąć gości z Komisji 

Europejskiej i osobiście ciekawie przedstawić Państwa projekty i inwestycje. Doskonale zobrazowały 

one stymulujące oddziaływanie funduszy Unii Europejskiej na lokalną i regionalną gospodarkę. Dzięki 

klarownej wizji rozwoju i konsekwencji w jej realizacji dzisiaj stanowią one wzorcowy przykład 

komplementarności działań współfinansowanych z różnych programów i funduszy. Opuszczając nasze 

województwo przedstawiciele Komisji europejskiej byli pod wrażeniem Iławy i uznali ją za miejsce, gdzie 

warto powrócić. 

 

Z poważaniem 

Marszałek Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Gustaw Marek Brzezin 
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6. Wydział pracował nad stroną internetowa miasta, aktualizacją, zmianą wizualizacji zakładek: 

ekologia i środowisko, MRM – tak, aby były bardzie czytelne. Na pierwszej stronie 

wyeksponowano inwestycje, zaktualizowano mapy inwestycyjne oraz kalendarium imprez.  

7. Wydział przygotował Prasową Kolumnę Samorządową Kurierem z Gminy na miesiące: lipiec 

 i sierpień.  

8. Obklejono 14 ramek zamontowanych na przystankach autobusowych fotografiami z Iławy 

 ze wskazaniem strony internetowej Urzędu, ICK i ICSTiR. Ramki przeznaczone 

 są do wywieszania plakatów informujących o imprezach miejskich.  

9. Zmieniono wizualizację ścian bocznych 4 przystanków ZKM z Majówki Lotniczej na Dni Iławy, a 

następnie na Złotą Tarkę. Zmieniono także plany miasta w tablicach przy ul. Niepodległości 

 i przy Dworcu Głównym na aktualną wersję.  

10. Przygotowano chusty i klipsy odblaskowe na akcję - bezpieczne wakacje z Iławą. Gadżety 

rozdawane są podczas wycieczek z przewodnikiem miejskim.  

11. Przygotowano plakat i promowano wycieczkę pieszo-rowerową z przewodnikiem pt. Weź 

 na spytki Iławskie Zabytki, która obędzie się w dn. 19 .08.2018 r. od godziny 11.30. Informacje 

o wycieczce na www.ilawa.pl, i www.it-ilawa.pl. 

 

 

12. Złożono wniosek do TVP 3 regionalna  o objęcie patronatem Pikniku Inspiracji, który odbędzie 

się w dn. 15.09.2018 r. 2018 roku. Wniosek został zaakceptowany. Wydział podpisał także 

umowę na emisje materiałów promujących Piknik Inspiracji na antenie TVP3. Premiera 

programu 19.09.2018 r., powtórki 20.0918 r., 23.09.2018 r.  

13. W dniach 09.08. - 12.08. gościła w Iławie delegacja z Herborn, by wspólnie świętować 20 lecie 

partnerstwa Iławy i Herborn podczas Festiwalu Złota Tarka. Do Iławy przyjechała wraz  

z władzami miasta, Orkiestra Dęta. W dn. 10.08.18 r. w ratuszu odbyło się oficjalne spotkanie 

burmistrzów, radnych. W dn. 11.08.18 r. w parku miejskim 3 godzinny koncert dla mieszkańców 

Iławy dała orkiestra z Herborn. Wieczorem goście brali udział w koncertach jazzowych, co było 

też okazją odświeżyć znajomości zawarte z iławianami podczas 20 letniej współpracy. W ciągu 

dnia przedstawiciele niemieckiego miasta mogli podziwiać uroki Jezioraka oraz Kanału 

Elbląskiego podczas rejsów statkami.   

14. Rozpoczęto przygotowania do Pikniku Inspiracji nad Małym Jeziorakiem, który odbędzie się 

15.09.2018 r. Wybrano Inspiratora - Nikola Tesla, przygotowano projekty graficzne, plakaty 

planu imprezy, zaplanowano promocję 
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15. Wydział przygotował upominki i listy gratulacyjne na uroczystości z udziałem włodarzy:  

 

• IV Sesja plenarna synodu Diecezji Elbląskiej 

• Obchody Jubileuszu 70-lecia działalności Banku Spółdzielczego 

• Wmurowanie aktu erekcyjnego oraz poświęcenie kamienia węgielnego nowej siedziby 

Nadleśnictwa Iława 

• Uroczyste wręczenie odznaczeń i aktów mianowania na wyższe stopnie policyjne z 

okazji obchodów Święta Policji 

• Wizyta Burmistrza Klis z Chorwacji  

• Przekazanie gadżetów promocyjnych miasta Iława na XXVIII Regaty Adwokackie po 

Jezioraku 

• Przekazanie gadżetów miejskich Turniej Wakacyjny na plaży miejskiej – Zryw Volley 

• Przekazanie gadżetów dla wyróżnionych medalem 60 – lecia Krwiodawstwa i dla 

krwiodawców wyróżnionych odznaką „Zasłużony dla Zdrowia Narodu”  

• Przekazanie gadżetów na Festyn Rodzinny Laseczniada 

• Nagrody dla IKS Morena na Mistrzostwa Polski Stow. Cross w kajakarstwie 

płaskodennym osób niewidomych i słabo widzących  

• Przekazanie gadżetów Fundacji Rzemiosł artystycznych na Artystyczny Piknik rodzinny  

• Przekazanie upominków oraz koszulek sportowych dla uczestników 7 Rajdu 

Solidarnościowego, trasa Iława – Gdańsk 

• Przygotowanie upominków dla członków delegacji z Herborn.   

• Gadżety promocyjne na Rejs Kombatantów 

 

 

 

Wydział Planowania, Inwestycji i Monitoringu 

 

1. W dn. 25.06.2018 r. podpisano umowę na dofinansowanie inwestycji unijnej pn. "Ścieżki 

rowerowe łączące miasto Iława i gminę Iława (do Kamienia Małego)". W ramach projektu 

zostanie wykonane ok. 890,0 m ścieżki rowerowej wraz z oświetleniem. Całkowita wartość 

projektu wynosi 670 404,99 zł (100% wydatków kwalifikowalnych). Dofinansowanie projektu  
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na poziomie 80,99% w wysokości 542 961,00 zł. Rzeczowe rozpoczęcie realizacji projektu 

przewidziano na III kwartał 2019r. Zakończenie finansowe inwestycji - 30.09.2020 r. 

2. W dn. 25.06.2018 r. podpisano umowę na dofinansowanie inwestycji unijnej pn. "Rozwój 

zaplecza pozaszkolnych form szkoleń żeglarskich w oparciu o ekomarinę w Iławie" Całkowita 

wartość projektu wynosi 2.476.545,27 zł. Dofinansowanie projektu na poziomie 85% wydatków 

kwalifikowalnych w wysokości 2.105.063,48 zł. Rzeczowe rozpoczęcie realizacji projektu 

przyewiduje się na IV kwartał br. Zakończenie finansowe inwestycji - 30.06.2021 r. 

3. W dn. 25.06.2018 r. odebrano dokumentacje projektowa na wykonanie nowej podłogi sportowej 

w sali gimnastycznej szkoły podstawowej nr 2 w Iławie, wykonanej przez Autorska Pracownię 

Architektury ApaCad w Warszawie, na kwotę 4 428,00 zł. 

4. W dn. 28.06.2018 r. ogłoszono przetarg na wykonanie rozbudowy układu komunikacyjnego  

na cmentarzu przy ul. Ostródzkiej w Iławie w wyniku którego w dniu 08.08.2018r. podpisano 

umowę na rozbudowę układu komunikacyjnego na cmentarzu przy ul. Ostródzkiej w Iławie 

 z firmą SPOMER z Iławy, na kwotę 185 489,16 zł. Realizacja w latach 2018-2019. 

 

5. W dn. 28.06.2018 r. unieważniono przetarg w zakresie zakupu siłowni zewnętrznych wraz  

z budową nawierzchni bezpiecznych (lokalizacja: ul. Odnowiciela w ramach tegorocznego 

budżetu obywatelskiego oraz ul. Szeroka i ul. Chełmińska). Najkorzystniejsza oferta przekraczała 

budżet. Kolejny przetarg ogłoszono dnia 5 lipca 2018r. Termin składania ofert upłynął w dniu 3 

sierpnia 2018r. Obecnie jesteśmy w trakcie rozstrzygania postępowania. Termin realizacji - 

31.10.2018 r. 

6. W dn. 04.07.2018 r. podpisano umowę z Zygmuntem Kasprowiczem prowadzącym działalność 

gospodarczą pn. Zygmunt Kasprowicz Doradztwo Inwestycyjne z siedzibą Rożental 116, 14-229 

Rożental na realizację robót polegających na budowie odprowadzenia wód opadowych  

i roztopowych z kanalizacji deszczowej do stawu przy ul. Gdańskiej w Iławie, realizowane  

}w ramach zadania pn: „Budowa kanalizacji deszczowej od ul. Gdańskiej do ul. Nowomiejskiej  

w Iławie - wykonanie ścianek szczelnych. Wartość umowy: 1.540.999,35 zł. Termin zakończenia 

do 30.09.2018 r. 

7. W dn. 04.07.2018 r. odebrano dokumentację projektową na budowę dodatkowego oświetlenia 

przy ul. Sybiraków. Dokumentację sporządziło Biuro Inwestycyjno - Projektowe tk.inpro Tomasz 

Kraweć z Iławy, koszt dokumentacji wyniósł 984,00 zł brutto. Umowę z wykonawcą robót 

budowlanych budowy dodatkowego oświetlenia - firmą PERIMEX z Iławy podpisano w dniu 24 

lipca 2018r. na kwotę 7 173,98 zł brutto. Termin realizacji robót budowlanych to 31.10.2018 r. 
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8. W dn. 06.07.2018 r. przeprowadzono odbiór inwestycji budowy ul. Sybiraków. Termin umowy 

dotrzymano, wartość robót budowlanych wyniosła ostatecznie 457 192,55 zł brutto (zmiana 

względem oferty przetargowej wynikała ze zmiany technologii oświetlenia terenu). Wykonawcą 

było Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów "DROMO" Sp. z o.o. z Ostródy. 

9. W dn. 10.07.2018 r. odebrano koncepcję na zagospodarowanie terenu wokół osiedla przy 

 ul. Jasielskiej w Iławie (głównie układ komunikacyjny wewnątrz osiedla). 

10. W dn. 10.07.2018 r. podpisano umowę z Pracownią Projektową Dariusz Ogonowski z Iławy 

 na kwotę 2 460,00 zł na pełnienie nadzoru inwestorskiego nad realizacją robót budowlanych 

inwestycji pn. "Wzmocnienie więźby dachowej oraz remont budynku przy ul. Chełmińskiej 

 1 w Iławie w ramach projektu pn. Poprawa dostępności do wysokiej jakości usług w zakresie 

aktywizacji dzieci i młodzieży". Planowany termin zakończenia robót budowlanych 

 to 31 października 2018 r. 

 

11. W dn. 10.07.2018 r. podpisano umowę z Wielobranżowym Zakładem Usługowo - Produkcyjnym 

 i Handlowym "SPOMER" z Iławy na budowę oświetlenia oraz dostawę i montaż piłkochwytu przy 

boisku sportowym przy ul. Odnowiciela. Inwestycja realizowana jest w ramach budżetu 

obywatelskiego. Łączny koszt umowy wynosi 123 231,81 zł brutto. Dnia 1 sierpnia 2018 r. 

przekazano wykonawcy teren budowy w celu realizacji robót budowlanych. Termin wykonania  

w zakresie budowy piłkochwytu - 22 sierpnia 2018r., natomiast termin budowy oświetlenia 

aneksowano do 7 listopada 2018r. z uwagi na wydłużony czas oczekiwania na materiał - słupy 

oświetleniowe. 

12. W dn. 13.07.2018 r. odebrano uzbrojenie terenów po byłych ZPZ w Iławie – etap I. Wykonawcą 

zadania było Iławskie Przedsiębiorstwo Instalacyjno – Budowlane Sp. z o.o. z Iławy. Realizacja 

zadania trwała od dnia 14.03.2017 do dnia 30.06.2018 r.. W ramach zadania wykonano  

kanalizację sanitarną grawitacyjna  w ilości 3.156,9 mb, kanalizację sanitarną tłoczną w ilości 

963,5 mb, przepompownię ścieków  szt.-1, sieć wodociągową w ilości 4.554,3 mb., wykonanie 

nasypu drogowego. Koszt zadania wyniósł  2.300.417 zł. Zadanie dofinansowane z Programu 

Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko. 

13. W dn. 17.07.2018 r. zawarto umowę na opracowanie programu funkcjonalno-użytkowego dla 

budowy kanalizacji deszczowej od ul. Gdańskiej do ul. Nowomiejskiej - etap II. Wykonawca: 

Pracownia Projektowo-Konsultingowa Dróg i Mostów DROMOS Sp. z o.o. Olsztyn, za kwotę 

34.440,00 zł. Termin wykonania - 31.08.2018 r. 
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14. W dn. 18.07.2018 r. podpisano umowę z dostawcami wyposażenia do obecnie 

przebudowywanego obiektu przy ul. Wiejskiej - Centrum Aktywności Lokalnej oraz do Ośrodka 

Psychoedukacji, Profilaktyki Uzależnień i Pomocy Rodzinie. Inwestycja dofinansowana jest  

w ramach projektu unijnego pn. "Poprawa dostępności do wysokiej jakości usług w zakresie 

aktywizacji dzieci i młodzieży" - dofinansowanie na poziomie 80,99%. Zamówienie podzielono 

 na 7 części według kategorii na: wyposażenie kuchni (1), sprzęt AGD (2), meble (3), 

wyposażenie pracowni stolarskiej (4), rehabilitacyjne (5), treningowe (6) i rekreacyjne (7). 

Wybrani dostawcy sprzętu są następujący: 1) GAMA Plawgo & Zawisza Sp. j. z Koszalina umowa 

na kwotę 52 717,80 zł  brutto; 2) i 4) Biuro Inwestycyjne MARTEX Marcin Puźniak  

z Gorzeszowa umowa na łączną kwotę 99 691,50 zł brutto; 3) CEZAS GLOB Sp. z o. o. 

 z Olsztyna - umowa na kwotę 161 635,65 zł brutto; 5) INBAR Firma Handlowo - Usługowa Irena 

Bartołd z Pruszcza Gdańskiego - umowa na kwotę 99 759,91 zł brutto oraz 6) i 7) Hurtownia 

Sportowa Kal - Sport z Rzeszowa - umowa na kwotę 44 612,10 zł brutto. Łączna wartość 

 w/w wyposażenia wynosi 458 416,96 zł brutto. Termin realizacji dostaw - wrzesień b.r., jednakże 

nie później niż 10.10.2018 r. 

15. W dn. 19.07.2018 r. ogłoszono przetarg na wykonanie podłogi sportowej w sali gimnastycznej 

szkoły podstawowej nr 2 w Iławie, realizowanej w ramach zadania pn. "Termomodernizacja 

obiektów użyteczności publicznej - Szkoła Podstawowa Nr 2 w Iławie. 

16. W dn. 23.07.2018 r. odbyła się kontrola trwałości Projektu Iława online. Etap I - Bezpieczeństwo 

 i Informacja realizowanego w latach 2013-2015. 

17. W dn. 24.07.2018 r. podpisano umowę z wykonawcą robót budowlanych wzmocnienia więźby 

dachowej i robót remontowych budynku Ośrodka Psychoedukacji, Profilaktyki Uzależnień 

 i Pomocy Rodzinie. Wykonawcą jest firmą ART-BAR Artur Baranowski z Ostródy. Kwota umowy 

wynosi 88 191,00 zł brutto. W ramach niniejszej inwestycji podpisano także umowę  

z inspektorem nadzoru inwestorskiego - Dariuszem Ogonowskim z Iławy na kwotę 2 460,00 zł 

brutto. Termin realizacji robót budowlanych - do 31 października 2018r. W ramach promocji 

projektu zamontowano także tablicę informacyjną (wykonawcą tablicy była firma SHS Studio Piotr 

Kozikowski z Iławy) za kwotę 615,00 zł brutto. Inwestycja realizowana jest w ramach projektu 

unijnego pn. "Poprawa dostępności do wysokiej jakości usług w zakresie aktywizacji dzieci i 

młodzieży". 

18. W dniu 30.07.2018 r. zawarto aneks do umowy o roboty budowlane termomodernizacji szkoły 

podstawowej nr 2 w Iławie  z JL Lewiarz. Wartość umowy podstawowej zwiększono o kwotę 

brutto 5 598,37 zł. 
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19. W dniu 31.07.2018 r. odebrano zadanie polegające na „Rewitalizacji hali sportowej  przy 

 ul. Niepodległości 11 B” Prace budowlane trwały od dnia 10.01.2017 r. do dnia 30.06.2018 r.  

W ramach zadania został wykonany remont dachu, przebudowa instalacji wewnętrznych 

wentylacji mechanicznej, chłodu i hydrantowej, instalacji systemu p-poż, remont elewacji, 

malowanie ścian wewnętrznych i zewnętrznych, remont podłogi sportowej. Na zadanie 

pozyskano środki z MSiT w wysokości 1.050.000 zł. (Inwestycja w trakcie rozliczania 

finansowego. Oczekujemy na zwrot  środków z MSiT w wysokości 100.000 zł). 

20. W dn. 03.08.2018 r. przeprowadzono odbiór inwestycji budowy ul. Kraszewskiego. Termin 

umowy dotrzymano, całkowita wartość inwestycji wyniosła  

392 288,73 zł brutto. Wykonawcą robót budowlanych było Przedsiębiorstwo Budowy Dróg 

 i Mostów "DROMO" Sp. z o.o. z Ostródy.  

 

21. W dn. 01.08.2018 r. odebrano uzupełniającą dokumentację projektową wykonawczą instalacji 

podniesienia ciśnienia wody w szkołach podstawowych nr 2 i nr 4 w Iławie, zrealizowaną  

w ramach umowy podstawowej z 2016 roku na termomodernizacje szkół nr 2 i 4.  

22. W dn. 08.08.2018 r. odebrano zadanie polegające na: „Budowie Galerii Jazzowej”  

w ramach projektu „Kreowanie przestrzeni społecznej w Iławie”. W ramach tego projektu 

wykonano już i odebrano wcześniej zadanie polegające na „Rewitalizacji skweru przy ulicy 

Królowej Jadwigi”. Rozliczenie finansowe planowane do końca września br. 

 

 

Wydział Bieżącego Utrzymania 

 

1. Zakup 7 szt. kwietników kaskadowych.  

Wartość zamówienia: 7.792,05 zł brutto z transportem.  

Dostawca: Terra Group, ul. Wrocławska 17b, Zielona Góra 

2. Zakup 14 szt. gablot informacyjnych do wiat przystankowych.  

Wartość zamówienia: 2.596,53 zł brutto z transportem.  

Dostawca: Sklep Fine, ul. Trybuny Ludów 67, Kraków 

3. Zakup 3 szt. chwytaków i 2 szt. ultradźwiękowych odstraszaczy dla psów do schroniska dla 

bezdomnych zwierząt.  

Wartość zamówienia: 1.997,64 zł z transportem.  

Dostawca: Varimex Trade, ul. Oboźna 1/202, Warszawa 
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4. Zakup 30 szt. koszy betonowych (wraz z wkładami) i 60 szt. samych wkładów do koszy.  

Wartość zamówienia: 24.477,00 zł brutto z transportem.  

Dostawca: PMO Park Miasto Osiedle, Wał Miedzeszyński 584, Warszawa 

5. Rozstrzygnięto przetarg na remonty i konserwację sieci kanalizacji deszczowej na terenie miasta 

Iławy. 

Wygrał Wielobranżowy Zakład Usługowo-Produkcyjny "SPOMER" Sp. z o.o., ul. Biskupska 7,  

14-200 Iława, za cenę brutto 272.110,00 zł. 

W związku z realizacją przedmiotowej umowy: 

• dokonano wymiany włazów żeliwnych w jezdni asfaltowej drogi krajowej Nr 16 ul. Kościuszki  

 w ilości 11 szt. 

• oczyszczono separatory wraz z osadnikami przed separatorami, z wywiezieniem i utylizacją 

  osadów w ilości 35 kpl. 

 

 

Ośrodek Psychoedukacji, Profilaktyki, Uzależnień i Pomocy Rodzinie 

 

1. W okresie sprawozdawczym odbyło się:  

I. sześć posiedzeń Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie – 19 i 26 czerwiec oraz 10, 17, 24 i 31 lipiec 2018 r., 

II. dwa posiedzenia Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – 3 lipiec 

oraz 7 sierpnia 2018 r. 

2. Wydarzenia, które odbyły się w okresie sprawozdawczym: 

I. 06.07. – 15.07.2018 r. w Ośrodku Wypoczynkowym „Jodłowy Dwór” w Górach 

Świętokrzyskich odbyły się kolonie o charakterze profilaktycznym dla 24 dzieci, które  

w ciągu roku systematycznie uczęszczały do klubu aktywności „Junior”. W trakcie 

wypoczynku dzieci uczestniczyły w wycieczkach krajoznawczych i edukacyjnych, 

zabawach integracyjnych oraz warsztatach artystycznych. Aktywnie spędzały wolnych 

czas biorąc udział w zorganizowanych olimpiadach, zabawach, rozgrywkach sportowych 

oraz próbując swoich sił w parku linowym.   

II. 17.07. – 27.07.2018 r. w Ośrodku Psychoedukacji odbyły się I turnus letnich warsztatach 

profilaktycznych zorganizowanych przez Ośrodek Psychoedukacji,  

ul. Chełmińska 1. Do udziału zakwalifikowało się 20 dzieci, które w ciągu roku 

systematycznie uczęszczały do klubu aktywności „Junior”. W trakcie warsztatów dzieci 
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uczestniczyły w wycieczce edukacyjnej do Torunia, zabawach integracyjnych oraz grach 

i zabawach plastyczno – ruchowych. Realizację II turnusu zaplanowano na 20.08.  – 

31.08.2018 r. 

 

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej 

1. W dn. 22.06.2018 r. odbył się Piknik Integracyjny zorganizowany na terenie obiektu MOPSIKA 

przy ul. Obr. Westerplatte 5. Uczestniczyły w nim osoby niepełnosprawne, starsze, dzieci i 

młodzież ze świetlicy ,,Mopsik’’ i Młodzieżowego Klubu Integracji Społecznej. 

 

2. W dn. 28.06.2018 r. zorganizowano wycieczkę autokarową do Krynicy Morskiej  

z podopiecznymi Dziennego Domu Pomocy Społecznej. 

3. W dn. 09.08.2018 r. odbyło się spotkanie przy grillu zorganizowane przez Radę Domu.  

4. W okresie 12.07. - 20.07.2018 r. 30-osobowa grupa dzieci i młodzieży w wieku7-18 lat 

będących uczestnikami zajęć w Świetlicy środowiskowej MOPSIK oraz Młodzieżowego Klubu 

Integracji Społecznej wzięła udział w kolonii letniejw miejscowości Biały Dunajec k. 

Zakopanego. W programie kolonii zrealizowano m.in.: 

• 3 wycieczki w Tatry z przewodnikiem, 

• wycieczka do Zakopanego i okolic, 

• 3 razy 3 godzinny pobyt na basenach termalnych, 

• gry i konkursy sportowe, 

• pogadanki profilaktyczne. 

 

5. W miesiącu sierpniu 2018 r. w Świetlicy środowiskowej MOPSIK organizowane są półkolonie. 

W pierwszym turnusie (01.08.- 14.08.2018 r.) zaplanowano zajęcia sportowe i rekreacyjne, 

zabawy psychoruchowe i socjoterapeutyczne, turnieje, kąpiele na plaży miejskiej pod nadzorem 

ratownika, zajęcia komputerowe, zajęcia plastyczne, zabawy taneczne i dyskoteki oraz 

karaoke. 

 

 

Iławskie Centrum Sportu, Turystyki i Rekreacji 

 

• 23.06. - 24.06.2018 r. – Turniej Piłkarski Pamięci Benedykta Gaca i Józefa Łobockiego Miejsce: 

Stadion Miejski 
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• 23.06. - 24.06.2018 r. – Ogólnopolski Turniej Koszykówki Broken Ball 

Miejsce: sala przy SP 1 

• 24.06.2018 r. – II Turniej Siatkówki Plażowej "LATO Z BEACH VOLLEY" 

Miejsce: Plaża Miejska  

• 30.06.2018 r. – Regaty Smoczych Łodzi "O Złote Wiosło Jezioraka"  

Miejsce: akwen Małego Jezioraka 

• 14.06 - 28.06.2018 r. – Strefa Kibica na potrzeby MŚ w Piłce Nożnej 

Miejsce: lodowisko 

 

• 07.07. - 08.07.2018 r. – XI Ogólnopolska Wystawa Modelarska 1:87 

Miejsce: Hala Sportowo-Widowiskowa 

22.07.2018 r. – III Turniej Siatkówki Plażowej “LATO Z BEACH VOLLEY” 

Miejsce: Plaża Miejska  

• 04.08.2018 r. – Turniej Piłki Nożnej "TURNIEJ PO LATACH" 

Miejsce: Orlik przy SP 2 

• 05.08.2018 r. – IV Turniej Siatkówki Plażowej "LATO Z BEACH VOLLEY" Mistrzostwa Iławy  

w Siatkówce Plażowej 

Miejsce: Plaża Miejska 

• 11.08.2018 r. – Mecz IV Ligi Jeziorak Iława – GKS Wikielec 

Miejsce: Stadion Miejski 

 

 

Iławskie Centrum Kultury 

 

1. W dn. 30.06.2018 r. na boisku przy basenie miejskim odbyła się impreza - Turniej Gwiazd 

Czterech Miast, podczas której odbyły się koncerty zespołów: Andre, Gesek, After Party, Power 

Play, Mig, Weekend oraz Boys. Działał również park rozrywki z punktami konkurencji sportowo-

rekreacyjnych.   

2. W dniach 14.07. - 15.07.2018 r. odbyły się Dni Iławy. 

Pierwszego dnia, na boisku przy basenie na Letniej Scenie Eski odbyły się koncerty: Dawida 

Kwiatkowskiego, Andrzeja Piasecznego oraz Beaty Kozidrak z zespołem Bajm. Drugiego dnia, 

w Amfiteatrze im. Louisa Armstronga odbyła się Biesiada z TV Silesia, podczas której wystąpili: 
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grupa Romana, Mirosław Jędrowski z zespołem oraz Teresa Werner. Podczas imprezy dzieci 

mogły skorzystać z bezpłatnej strefy rekreacyjnej. 

3. W dn. 22.07.2018 r. w Amfiteatrze im. Louisa Armstronga odbył się Wakacyjny Festyn 

Rodzinny. Podmuchowe zmagania zaprezentował Kapitan Poducha, na scenie Amfiteatru 

wystąpiły TULINKI, siostry Wajs i zespół taneczny STONOGA. Wielką atrakcją był również 

pokaz Transformersów oraz bezpłatna strefa rekreacyjna dla dzieci.  

 

4. W dn. 28.07.2018 r. w Amfiteatrze im. Louisa Armstronga, w ramach imprezy - Letnie Wieczory 

Muzyczne, odbył się koncert iławskiego zespołu Szwindel oraz zespołu Piersi.  

5. W dn. 04.08.2018 r. na Plaży Miejskiej przy ul. Kajki odbyła się impreza - Szanty nad 

Jeziorkiem, podczas której w programie cyrkowo-teatralnym "Przygody Pirata Drabinki"  

wystąpili aktorzy z  Teatru Kubika. Podczas imprezy odbyły się koncerty Jerzego Porębskiego i 

Ryszarda Muzaja, a także zespołów Drake i Ryczących Dwudziestek. 

6. W dniach 10.08. - 12.08.2018 r. odbył się 48 Międzynarodowy Festiwal Jazzu Tradycyjnego Old 

Jazz Meeting Złota Tarka. Pierwszego dnia na koncercie inauguracyjnym wystąpił zespół Jazz 

Band Ball Orchestra i Stanley Breckenridge oraz zespoły: Sami Swoi i Vistula River Brass, które 

obchodziły 50-lecie swojego istnienia. W sobotę podczas koncertu Galowego Galowego 

wystąpiła Lala Czaplicka i Orkiestra Adria, a w programie Gala Swingu  wystąpił Big Collective  

Band pod dyrekcją Wiesława Pieregorólki , Alchemic Orchestra oraz soliści Anna Serafińska, 

Beata Przybytek, Andrzej Dąbrowski, Makeda Purple oraz światowej sławy saksofonista Pee 

Wee Ellis. Podczas Festiwalu odbyło się również wiele imprez towarzyszących - Parku Miejskim 

Jazz Party, Bal Jazzowy oraz koncert orkiestry z miasta partnerskiego Herborn.  Na 

zakończenie festiwalu w Amfiteatrze im. Louisa Armstronga tradycyjnie odbyła się Msza Święta 

Jazzowa.  

W dyskusji nad powyższym głos zabrali. 

Radny Robert Kowalewski zapytał o wizytę studyjną na ul. Smolki razem z pracownikami BU. 

Burmistrz Adam Żyliński powiedział, że na wniosek mieszkańców odbyła się wizyta w sprawie ilości 

miejsc parkingowych na terenie miejskim. 

Radna Janina Okołowska powiedziała, że ma dwa pytania. Pierwsze to prośba o informację czego 

dotyczyły spotkania z panią Wilczyńską w Przedszkolu niepublicznym Pluszak i spotkanie z Michałem 

Kielem nowym właścicielem byłego IZNS-u. 
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Burmistrz Adam Żyliński powiedział, że pierwszy temat miał charakter porządkowy, w sprawie naboru 

dzieci w Przedszkolach Niepublicznych. Natomiast IZNS nosi się z zamiarem przenosin na dzielnicę 

przemysłową.  

Radna Elżbieta Prasek zapytała o spotkanie z przedstawicielami Komisji Europejskiej, spotkanie z 

Tomaszem Saczukiem z firmy TOMBED w sprawie kupna działki na ul. Przemysłowej. Czy jest to nowy 

inwestor? 

Burmistrz Adam Żyliński powiedział, że osoba była zainteresowana i kupiła działkę obok firmy 

Sistermann, z realizacją na budowę nowej betoniarni. Działka nie ma dojazdu i trzeba tę firmę 

wesprzeć. Komisja Europejska i opiekunka przez dwa dni przy współudziale Marszałka Województwa 

Warmińsko - Mazurskego brała udział w spotkaniach, na których przedstawiane było między innymi 

sprawozdanie z 20 lat absorpcji środków unijnych. Omówiona została też prognoza na kolejne lata.  

Radny Janusz Zaborowski zapytał o spotkania z przedstawicielami PKP, czy dotyczyły one ekranów 

akustycznych, czy tylko utrzymania czystości wokół torów.  

Wypowiedź poza mikrofonem.  

Burmistrz Adam Żyliński powiedział, że spotkań z kolejarzami jest dużo. Polegają one głównie na 

porządkowaniu kwestii własnościowej. Miasto ubiega się o teren rampy kolejowej przy Małym Dworcu. 

W sposób naturalny ma być utworzony parking, który obsługiwał by lasek i obiekty sportowe.  Spotkania 

dotyczyły również przejęcia terenu pod torami.  

Zastępca Burmistrza Mariola powiedziała, że prowadzonych jest kilka spotkań dotyczących przejęcia 

terenu między innymi koło dworca. 

Burmistrz Adam Żyliński powiedział, że przekaże radnemu sprawozdanie z ostatnich 10 miesięcy 

spotkań z kolejarzami. 

 

Ad. 7. Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący Wojciech Szymański powiedział, że w okresie międzysesyjnym  nie wpłynęła 

pisemna interpelacja. 

W dyskusji nad powyższym głos zabrali. 

Radna Anna Zakrzewska zgłosiła problem śmieci i sprzątania gniazd, czy w tej materii jest coś robione 

w kierunku poprawy?  

Radna Elżbieta Prasek zapytała, czy miasto ma wpływ na sprzątanie cmentarza przez firmę 

zewnętrzną? Nowo zrobione alejki są zaniedbane, wyrasta duże zielsko. Drugie to wywóz śmieci i 

usuwanie chorych drzew. Stwierdziła, że drzewa przy drodze na Kamień wymagają przeglądu. Zapytała 

o termin oddania nowych inwestycji na ul. Sienkiewicza, Jasielskiej i Wyspie Młyńskiej.   
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Radna Ewa Jackowska zgłosiła dwie interpelacje: w sprawie naliczania wynagrodzenia pracownikom 

administracji obsługi w Żłobkach, Przedszkolach i Szkołach Podstawowych. W związku z niespójnymi 

informacjami uzyskanymi od Skarbnik Miasta, a pracownikami obsługi w żłobku, przedszkolach i 

szkołach podstawowych w spawie naliczania ich wynagrodzeń oraz dodatku stażowego, radna wnosi o 

pisemne zagwarantowanie, że w chwili obecnej pensja zasadnicza każdego pracownika administracji i 

obsługi wynosi co najmniej tyle co minimalne wynagrodzenie ogłoszone na dany rok, a dodatek stażowy 

naliczany jest % od wynagrodzenia miesięcznego. Roszczenie to miało być zrealizowane w ciągu 2 lat 

tj. do stycznia 2018 roku. Radna prosi o potwierdzenie lub zaprzeczenie powielanych informacji, że w 

dalszym ciągu istnieje sytuacja samofinansowania dodatku stażowego poprzez zmniejszanie co roku 

podstawy wynagrodzenia. Wynagrodzenie pracowników jest niezmienne z upływem lat. Na sesji 

czerwcowej pani Skarbnik ogłosiła, że wszystko jest już tak jak planowano. Druga informacja: radna 

przedstawiła odpowiedź z Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Iławie,  dotyczącą 

terenu, który nie został oddany do użytku. Problem zgłosił mieszkaniec Starego Miasta. treść pisma - "w 

odpowiedzi na pismo z dnia 22.08.2018 roku Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego w Iławie 

informuje, że do dnia 24. 08.2018 roku nie wpłynęło do tutejszego organu zawiadomienie o zakończeniu   

robót budowlanych, ani też wniosek o pozwolenie na użytkowanie Galerii Jazzowej realizowanej przez 

Gminę Miejską w Iławie". Radna poinformowała, że tam odbywają się już inicjatywy społeczne, lokalne, 

codziennie, są tam dzieci również radnej. dzieci nazywają to nowym skateparkiem. Czy dzieci oraz 

mieszkańcy Iławy przebywający są bezpieczni? Istnieje prawdopodobieństwo, że Galeria jest 

samowolką budowlaną. Wszystko musi funkcjonować zgodnie z literą prawa. Poprosiła o odpowiedź 

pisemną. Czy prawdą jest, że są przymiarki do podwyższenia dodatku motywacyjnego w szkołach w 

wysokości 120 zł. Poprosiła o odp. ustną na sesji.? 

Radny Janusz Zaborowski zapytał o charakter prac, które przebiegają przy oczku wodnym na 

Gajerku.  

Radny Tadeusz Lotz zapytał o trzy sprawy. Pierwsza związana z tematem Galerii Jazzowej, której 

projekt był wykonany przez poprzednika. Czy projekt Galerii musiał być zrealizowany w ciągu tych 4 lat, 

w tej kadencji? Drugi temat dotyczy wynagrodzenia Burmistrza Miasta. Radny głosował za 

utrzymaniem, ale szczerze to by jemu trochę zabrał, ponieważ nie wiele zrobił w dzielnicy mieszkańców, 

których reprezentuje radny. Zapytał o prawdziwa przyczynę obniżenia wynagrodzenia burmistrza, nie tę 

rządową.  Na ul. Wyszyńskiego został zlikwidowany " basen z wodą", ale są tam do zrobienia jeszcze  

pobocza. Radny liczy na zrobienie całości drogi, wspominał o tym już na początku 2015 roku. Stoją tam 

dwa niepotrzebne znaki: ostrzegający przed wodą i ograniczający prędkość do 40 km/godz. Należy 

zadziałać, aby znaki te zostały zdjęte,  policja "łapie" tam kierowców.  
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Radny Grzegorz Przytuła powiedział, że za tydzień rozpoczyna się rok szkolny, a w dwóch szkołach 

trwa termomodernizacja. Zapytał, czy prace nie zakłócą nauki i jak przebiegają? 

Radny Edward Bojko powiedział, że KOKSiT zapoznała się z projektem Domu Weterana. Projekt jest 

piękny, pogratulował wyboru projektanta, koszt jest bardzo wysoki i trzeba zrobić wszystko, aby on tam 

powstał, a będzie najpiękniejszym obiektem w Iławie.  

Radny Stanisław Milewski powiedział, że mieszkańcy ul. Jagiełły pytają czy szare ekrany 

dźwiękoszczelne mogą być bezbarwne.  

Radny Wiesław Burdyński powiedział, że już w ubiegłym roku powstała nowa koncepcja powstania 

ulicy na przedłużeniu ulicy Piekarskiej. Potrzebne są działania zmierzające do wykupów terenu pod 

planowaną drogę. Powstające tam osiedle posiada tylko jedną wąską drogę wyjazdową. W tej chwili 

wyjazd odbywa się po cudzym gruncie, co jest uciążliwe. Drugie pytanie dotyczy ustawy przekształcenia 

użytkowania wieczystego w akt własności. Jak wygląda to w Iławie, czy miasto jest do tego 

przygotowane, jaki to jest obszar? Trzecia sprawa to przegląd drzewostanu przed kolejną katastrofą. 

Przypomniał o ustawienie pojemników na śmieci przy ulicy Sienkiewicza koło sklepu Społem. 

Wyrzucane są tam śmieci z łodzi. Są dwa zamknięte i zniszczone kioski Ruchu na Starym Mieście i na 

ul. Królowej Jadwigi. które należałoby usunąć.  

Radny Włodzimierz Harmaciński powiedział, że teren pod muzeum wojskowości jest zaniedbany. Czy 

nabywca terenu został zobowiązany do terminowego zagospodarowania terenu? Stojące tam pojazdy 

mogą tworzyć zagrożenie dla bawiących się dzieci. 

Radny Robert Kowalewski zapytał o możliwość postawienia przebieralni na plaży przy ul. Kajki w 

następnym sezonie letnim.  

Radny Jerzy Płuciennik powiedział, że oznakowanie na skrzyżowaniu ul. Długiej i Wąskiej wymaga 

postawienia znaku "uwaga na drogę z pierwszeństwem " na ul. Wąskiej. 

Radny Ewa Jackowska poprosiła o inwentaryzacje wszystkich pomostów w Iławie. Pomost przy którym 

cumuje statek Ilavia jest w opłakanym stanie, koło mechanika jest dziura, naprawy wymaga też pomost 

przy plażach. 

Radny Wojciech Szymański zapytał o etap kwestii własności przy ul. Jasielskiej.  

 

Przerwa do godziny 13:10. 

 

Ad. 8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  
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Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska powiedziała, że spotkanie z kolejarzami dotyczyło przejęcia 

gruntów, które należą do PKP pod wiaduktem w ciągu ulicy Sobieskiego. Pod wiaduktem działka jest 

własnością PKP, które chce działkę przekazać miastu za darmo. 

Wypowiedź poza mikrofonem. 

Burmistrz Adam Żyliński powiedział, że w spawie wynagrodzenia pracowników obsługi szkół i 

przedszkoli wypowie się. Dodał, że przy udziale związków zawodowych zostały dokładnie ustalone 

zasady postępowania z wynagrodzeniami. Postępowanie jest konsekwentnie realizowane z terminami 

rozpisanymi zgodnie z tym co zostało powiedziane publicznie. 

Skarbnik Ewa Moszczyńska powiedziała, że  konstruując budżet na rok 2018, podjęta została decyzja, 

że wynagrodzenie zasadnicze pracowników administracji będzie równe minimalnemu wynagrodzeniu. 

W związku z tym, że było by to zbyt duże obciążenie żeby zrobić to w jednym roku, postanowiono 

wdrożyć go w ciągu dwóch lat. Pierwsza część nastąpiła w roku 2018, druga część nastąpi w styczniu 

2019. Dodatek za tzw. wysługę lat - od roku 2018 wszystkie jednostki naliczają ten dodatek nie 

zmniejszając innych składników wynagrodzenia. Dodatek motywacyjny został podniesiony w kwietniu 

tego roku wszystkim nauczycielom.  

Radna Ewa Jackowska powiedziała, że ma informację z przed dwóch dni, że pan burmistrz zobowiązał 

się o podwyższenie dodatku motywacyjnego do 120 zł. Czy jest to zgodne z prawdą? 

Burmistrz Adam Żyliński powiedział, że nie zna takiej deklaracji. Dodatki motywacyjne zostały 

podwyższone po raz pierwszy od lat 10.  

Radna Ewa Jackowska powiedziała, żeby ten komunikat poszedł też w eter. Radna jest za 

podwyższeniem dodatku motywacyjnego.  

Skarbnik Ewa Moszczyńska powiedziała, że w piątek wpłynął wniosek do budżetu o zabezpieczenie 

środków na podniesienie dodatków motywacyjnych.  

Burmistrz Adam Żyliński powiedział, że nie powiedział, że nie podniesie tego dodatku tylko to, że w tej 

materii nie zrobił żadnej deklaracji, rozstrzygnie to budżet na 2019 rok. 

Zastępca Burmistrza Ewa Junkier powiedziała, że obecnie ten dodatek motywacyjny wynosi 100 zł od 

1 kwietnia. Nie oznacza to, że każdy dostaje 100 zł . Jedna osoba może dostać 50 zł a inna 150zł. 

wysokość zależy od dyrektora szkoły. Dodatki od wielu lat nie były podnoszone.  

Burmistrz Adam Żyliński powiedział, że pakiet śmieci, sprzątania na cmentarzu, starych drzew 

podnoszony jest od dawna. Istotą rzeczy jest problem przetargu publicznego. Firmy wygrywają te 

przetargi matematycznie za najniższą cenę. Deklaracje wywozu śmieci nie mieszczą się w rytmice 

wywozu. Na cmentarzu budowa  alejek będzie  kontynuowana. Być może trzeba będzie wrócić do 

ścieżki zwanej służby komunalne. Problem jest i narasta. Odwieczny problem to stare drzewa, 
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dokumentacja na temat stanu drzew ma charakter szczegółowy. W przypadku wywozu śmieci  

sprawdza się obudowywanie śmietników. Trzeba wykazać tzw. odpowiedzialność i czujność społeczną.  

Na plaży przy ulicy Kajki są raz w tygodniu naprawiane sznury na placu zabaw. Przebieralnia na plaży  

jest w planach na tzw. Wyspie Młyńskiej. Miejska plaża jest zrobiona z własnych środków i jest 

niedokończona w kwestii doposażenia np. w przebieralnię czy ścieżkę zjazdową. Prace przy oczku 

wodnym są związane z siecią burzową. Realizowany jest bardzo drogi projekt zrzutu wody z ulicy 

przede wszystkim Jasielskiej. Docelowo można tam zrobić strefę seniora z uwagi na bliskość 

Stowarzyszenia Promyk. Galeria Jazzowa zostanie sprawdzona. Pomosty, plaża to nie BU tylko 

ICSTiR.  Pomost przy plaży na Sienkiewicza-  od października poważny inwestor rusza z budową i 

wówczas miasto będzie mogło zająć się tym terenem. W lasku miejskim jest ponad 20 kamer, ale 

musiały być zdemontowane ze względu na wandali. Lasek miejski jest  zaplanowany do oddania w 

połowie września. Wyspa Młyńska zostanie zrealizowana za wyjątkiem kładek wodnych ( najdłuższych) 

zamówionych w Holandii. Będą to trzy kładki, jedna z ul. Jagiełły, druga za Zielonym Zakątkiem trzecia 

w pobliżu torów kolejowych. Planowany termin do 15 października. Na ulicy Jasielskiej w tym tygodniu 

będzie odbierany budynek i parking. Poczekać trzeba będzie na doposażenie budynku, przeniesienie 

warsztatów terapii zajęciowej oraz  określenia instytucji prowadzącej. Ul. Piekarska - uporządkowanie 

własności i opracowanie dokumentacji pozostaje kwestią na okres kolejnego budżetu. Przekształcenia z  

wieczystego użytkowania na własność  obejmuje 150 domków jednorodzinnych i część budynków 

wielorodzinnych, będzie realizowane od 1 stycznia 2019 roku. Kioski Ruchu - bardzo trafna uwaga, 

która wymaga sprawdzenia. Skansen na pojazdy wojskowe - została podpisana umowa, nie ma 

możliwości administracyjnego wpływu. Brak znaku na ulicy Wąskiej wymaga sprawdzenia. BU lansuje 

pomysł na skrzyżowania równorzędne na osiedlach domków jednorodzinnych. Ekrany dźwiękoszczelne 

- do końca projektu nie można nic zrobić. W rejonie ulicy Nowomiejskiej będą wymienione na 

bezbarwne, podobne żądania są na nowo powstałym osiedlu na ulicy Wyszyńskiego. Z 

termomodernizacją w SP 4 nie powinno być problemu, natomiast w SP 2 trwa dramatyczny wyścig z 

czasem. Firmy mają ogromne problemy z dostawą, materiałów i brakiem pracowników. Remont 

budynku zgodnie z umową kończy się w przyszłym roku. W tym czasie szkoła musi funkcjonować. W 

szkołach jest przeprowadzony poważny remont, ceny rosną. SP 5 też będzie wymagała modernizacji. 

Galeria Jazzowa- to temat z 10 lat. W 2009 roku było opracowanie dokumentacji i koncepcji, koszt 80 

000 zł, a 2011 to pozwolenie na budowę. Ulica Wojska Polskiego - punktem wyjścia jest podłączenie  jej 

do sieci burzowej, a potem modernizowanie. Ulica Wojska Polskiego ma charakter drogi powiatowej. 

Ulica Jasielska - za chwilę będzie decyzja Urzędu Marszałkowskiego dotycząca 4 budynków  Jasielska 

2, 1, 4 i budynek piekarni.  Wzdłuż muru więziennego obok Jasielskiej 4 jest zaplanowany parking i 
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będą starania o odkupienie tego od właściciela. O usunięcie znaku drogowy ograniczenia prędkości do 

40 km/ godz. zostanie skierowane pismo do Starostwa Powiatowego. 

 

 

 

Ad.9. Wnioski mieszkańców Iławy 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański  powiedział, że do Biura Rady Miejskiej w terminie, o 

którym mowa w Statucie Miasta Iławy  wpłynął wniosek mieszkańca o wystąpienie na Sesji. Na komisji 

OKSiT wnioskodawca zrezygnował z wystąpienia. W zamian za to odbędzie się wspólne spotkanie z 

ITS Jeziorak. 

 

 

Ad.10. Komunikaty i oświadczenia 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański  ogłosił, że kolejna sesja odbędzie się 24 września o 

godzinie 12:00. 

Radna Ewa Jackowska podziękowała w imieniu "Smoczych łodzi" osobom, które wsparły organizację 

zawodów, czyli panu Krzysztofowi Mądremu, pani Beacie Furmanek i pani Ewie Wiśniewskiej. 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański  przypomniał o obowiązku złożenia oświadczeń 

majątkowych na koniec kadencji w terminie do 14 września, a praktycznie do 17 września. Stan 

oświadczenia na dzień składania oświadczenia. W skrzynkach są druki do odbioru. Okres od stycznia 

do czasu składania oświadczenia. Potrzebny też jest PIT za ubiegły rok co jest w ogóle nie zrozumiałe. 

Dokument trzeba złożyć w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach.  

Radny Grzegorz Przytuła zapytał od kiedy można je składać? 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański  powiedział, że już można składać. 

 

Ad.11. Zamknięcie obrad  LVI Sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański powiedział, że wobec zrealizowania porządku 

obrad o godzinie  13:50 zamknął sesję i podziękował za przybycie. 

 

 

Szczegółowy przebieg obrad zawiera nagranie dźwiękowe z sesji 
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     Protokołowała:                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej 

    /-/ Jolanta Kultys                                                                    /-/ Wojciech Szymański 


